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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 185 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 185 
Vil regeringen indføre en NOx-afgift? 
 
Svar 
En NOx-afgift indgår i regeringens overvejelser i forbindelse med det kom-
mende forslag til Energistrategi. Udfaldet afhænger af de videre politiske 
drøftelser, som foregår her i juni måned.  
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